
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Betreft: 

 

Geachte heer De Vlas,  

     

Op uw verzoek organiseerde de Waddenacademie-KNAW een audit, die zich richtte 

op de resultaten van het bodemdalingsonderzoek op Ameland over de afgelopen 25 

jaar en in het bijzonder over de periode 2005 tot 2010. 

Ten behoeve van de audit stelde de Waddenacademie een  auditcommissie in die 

als volgt was samengesteld: 

 

- dr. Hessel Speelman, bestuurslid van de Waddenacademie met de 

portefeuille Geowetenschap, consulent ‘Vernieuwing Publieke 

Kennisinfrastructuur’, bestuurslid van Raden van Commissarissen/Toezicht 

en realisator van kennis- en innovatieaudits, voorzitter; 

- prof.dr. Peter Herman, Hoofd werkgroep Ruimtelijke Ecologie, Nederlands 

Instituut voor Ecologie (NIOO-KNAW) en hoogleraar Estuariene Ecologie 

aan de Radboud Universiteit Nijmegen en  bestuurslid van de 

Waddenacademie met de portefeuille Ecologie; 

- prof.dr. Pavel Kabat, Hoogleraar Aardsysteemkunde en Klimaatstudies aan 

de Wageningen Universiteit en Researchcentrum en voorzitter van de 

Waddenacademie; 

- prof.dr. Jelte Rozema, hoogleraar systeemecologie aan de Vrije Universiteit; 

- prof.dr. Joost Tinbergen, hoogleraar dierecologie aan de Rijksuniversiteit 

Groningen. 

Klaas Deen, bestuurssecretaris van de Waddenacademie, trad op als secretaris van 

de auditcommissie. 

 

Het rapport dat ik u hierbij aanbied bevat de conclusies en aanbevelingen die de 

auditcommissie naar aanleiding van de rondleiding die ze heeft gehad op 3 

september 2011, het onderzoeksrapport dat ze op 4 november 2011 ontving plus de 

daarmee samenhangende publicaties en het openbare symposium op 9 december 

2011 in restaurant De Piraat op Ameland, heeft getrokken. 

 

 

 

 

Aan de voorzitter van de Begeleidingscommissie  

Monitoring Bodemdaling Ameland 

Dr. Jaap de Vlas 

 

 

 

 

 

 

Aanbieding rapport auditcommissie 

Leeuwarden, 31 januari 2012  



 

Het bestuur van de Waddenacademie heeft het rapport van de auditcommissie 

integraal overgenomen. Het bestuur wil de Begeleidingscommissie, de onderzoekers 

en de auditcommissie bedanken voor de constructieve wijze waarop de audit heeft 

plaatsgevonden. 

 

 

 Met vriendelijke groet, 

Namens de Waddenacademie 

 

 

 
 

Prof.dr. Pavel Kabat 

voorzitter    

 

 


